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Nr OR-BR.0002.9.2019 

PROTOKOL Nr IXJ2019 

z dziewilltej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieg/owy odbytej 
w dniu 27 czerwca 2019 r . w godzinach 15,15 - 18,35 

w sali posiedzen w Urz~dzie Gminy i Miasta Kozieglowy. 

Uchwaly podj~te na sesji: 

l. Nr 83IIXJ2019 w sprawie zmian w budzecie na 2019 rok. 

2. Nr 841IX12019 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

3. Nr 85IIXl2019 w sprawie ustalenia wysokosci ekwiwalentu pieni~znego 

dla czlonkow Ochotniczych StraZY Pozamych z terenu Gminy i Miasta Kozieglowy 
za udzial w dzialaniach ratowniczych i szkoleniach pozamiczych. 

4. Nr 861IX12019 w sprawie zmiany Uchwaly Nr 7/Il120S z dnia 29 listopada 20 IS r. 

w sprawie ustalenia wysokosci diet dla sohysow oraz Przewodnicz!tcego Samorz!tdu 
Miasta Kozieglowy i Przewodnicz!tcych samorz!tdow dzielnic Miasta Kozieglowy. 

5. Nr 87/IXJ2019 w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwalodawczej . 

6. Nr 88IIXJ2019 w sprawie sprzedazy nieruchomosci w Kozieg!owach. 

7. Nr 89IIXJ2019 w sprawie wyrazenia zgody na przedluzenie umowy najmu. 

S. Nr 90lIXl2019 w sprawie nabycia udzialow w prawie wlasnosci nieruchomosci . 

9. Nr 91IIXJ2019 w sprawie powolania Zespolu opiniuj!tcego kandydatow 
na lawnikow na kadencj~ 2020-2023 . 

10. Nr 92IIXJ2019 w sprawie przyj~cia Strategii Rozwi/lZywania Problemow 
Spolecznych Gminy Kozieglowy na lata 2019-2025. 

Il. Nr 93IIXJ2019 w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Gminy i Miasta Kozieglowy 

12. Nr 94IIXl2019 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2018 r. 

13. Nr 95IIXl2019 w sprawie absolutorium dla Burmistrza za 201S rok. 

Uchwaly wraz z raportami z przeprowadzonych glosowan stanowi!t zal!tczniki 
od nr 1 do nr 13 do protoko!u. 
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Obrady sesji byiy transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Obradom sesji przewodniczyla Przewodnicz<lca Rady Gminy 
Kolodziejczyk. 
Protokolant: Urszula Dyja. 

Radnych obecnych na sesji : 
- od punktu I do punktu 14 radnych obecnych 15. 

Miasta Pani loanna 

- od punktu IS do punktu 21 radnych obecnych 14, nieobecna Radna Pani ladwiga Balinska. 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 
Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek SI«czka 
Skarbnik GiM Pani 1 adwiga Matyja 

Radca prawny Urz<;du GiM Pan Siawomir Kania 
Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Klys 
Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 
Dyrektor M-G OPK Pani Renata Garleja 
Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 
Kierownicy referat6w Urz<;du GiM Kozieglowy: Aleksandra Kucera, Edyta Wrzosowska, 
oraz Pani 1 ustyna Blonska - Referat Gospodarki Gruntami 
Przewodnicz<lcy Samorz<ldu Mieszkanc6w Koziegl6w i Rosochacza , oraz soltysi 

Porzadek obrad sesji : 

I . Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 

2. Przedstawienie porz<ldku obrad. 
3. Przyj<;cie protokolu z poprzedniej sesji . 
4. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
5. Podj<;cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2019 r. 
6. Podj<;cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
7. Podj<;cie uchwaly w sprawie ustalenia wysokosci ekwiwalentu pieni<;znego dla 

czlonk6w Ochotniczych Strazy Pozarnych z terenu Gminy i Miasta Kozieglowy 
za udzial w dzialaniach ratowniczych i szkoleniach pozarniczych. 

8. Podj<;cie uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly Nr 7/ll/208 z dnia 29listopada 2018 r. 

w sprawie ustalenia wysokosci diet dla sohys6w oraz Przewodnicz<lcego Samorz<ldu 
Miasta Kozieglowy i Przewodnicz<lcych samorz<ld6w dzielnic Miasta Kozieglowy. 

9.Podj«cie uchwaly w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwalodawczej . 
1 O.Podj«cie uchwaly w sprawie sprzedazy nieruchomosci w Kozieglowach. 
11. Podj«cie uchwaly w sprawie wyra:i:enia zgody na przedluzenie umowy najmu. 
12. Podj«cie uchwaly w sprawie nabycia udzial6w w prawie wlasnosci nieruchomosci. 
13.Podj<;cie uchwaly w sprawie powolania Zespolu opiniuj<lcego kandydat6w 

na lawnik6w na kadencj<; 2020-2023 . 
14.Podj<;cie uchwaly w sprawie przyj<;cia Strategii Rozwi<lzywania Problem6w 

Spolecznych Gminy Kozieglowy na lata 2019-2025. 
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15. Raport 0 stanie Gminy: 

I) przedstawienie raportu 0 stanie Gminy i Miasta Kozieglowy za rok 2018, 
2) debata nad raportem, 

3) podj,<cie uchwaly w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Gminy i Miasta 
Kozieglowy 

16. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budi.etu Gminy i Miasta Kozieglowy 
za 2018 rok oraz podj«cie uchwaly w sprawie absolutorium: 

1) przedstawienie sprawozdania Burmistrza, 
2) opinia Regionalnej lzby Obrachunkowej w sprawie sprawozdania , 

3) opinia Komisji Rewizyjnej Rady GiM 0 sprawozdaniu z wykonania budi.etu 
oraz wniosek w sprawie absolutorium , 

4) opinia Regionalnej lzby Obrachunkowej 0 wniosku Komisji Rewizyjnej 
w sprawie absolutorium , 

5) opinia komisji Rady 0 sprawozdaniu z wykonania budi.etu i wniosku 
w sprawie absolutorium, 

6) dyskusja, 
7) podj«cie uchwaly w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

za 2018 r. 
8) podj«cie uchwaly w sprawie absolutorium dla Burmistrza za 2018 rok. 

17. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi,<dzysesyjnym. 
18. Informacja Przewodniczl\.cej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mi«dzysesyjnym. 
19.InterpeJacje i zapytania radnych. 
20. Wolne wnioski i informacje. 
21. Zakoilczenie obrad 9 Sesji. 

Porzqdek obrad stanowi zall\.cznik nr 14 do protokolu. 

Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodniczl\.ca Rady Gminy i Miasta Pani Joanna Kolodziejczyk dokonala otwarcia 
sesj i, powitala przybylych na sesj,< radnych, zaproszonych gosci oraz wszystkich zebranych. 

PrzewodnicZl\.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, i.e zgodnie z listl\. 
obecnosci w sesji uczestniczy 15 radnych. 

Stwierdzila , i.e sesja jest prawomocna. 
Listy obecnosci radnych i sohys6w i stanowil\. zall\.czniki nr 15,16 do protokolu. 

Ad. pkt 2 

Przewodniczl\.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, i.e porzl\.dek obrad 
otrzymali wszyscy radni. Zapytala czy radni b,<dl\. zglaszac wnioski w sprawie zmian 

porzl\.dku obrad sesj i. Wniosk6w nie zglaszano, w zwil\.Zku z tym Pani Przewodniczl\.ca Rady 
stwierdzila, i.e Rada b,<dzie obradowala w dniu dzisiejszym wedlug porzl\.dku obrad 
przeslanego radnym. 
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W zwiqzku z tym , ze na sesJ« przybyla delegacja uczestnikow Warsztatow Terapii 
Zaj«ciowej w Wojslawicach wraz z rodzicami, Pani Przewodniczqca udzielila glosu gosciom. 

W imieniu podopiecznych i ich rodzicow Pani Anna Cymer podzi«kowala Panu 
Burmistrzowi, Radnym , Pani Dyrektor Grninno-Miejskiego Osrodka Pomocy Spolecznej 

oraz Pani Kierownik Warsztatow Terapii Zaj«ciowej za to, ze tak wiele robione jest dla osob 
niepelnosprawnych w naszej Gminie. Rodzice Sq wdzi«czni, ze ich dzieci nie czujq si« gorsze 
i wyobcowane, ze majq mozliwosc rozwoju i lepszego funkcjonowania. Podzi«kowala za 
Warsztaty w Wojslawicach, ze jest tam tak pi«knie, nie tylko wewnqtrz, ale ze zmienia si« tez 

jego otoczenie. Bardzo sobie to ceniq. Ceniq sobie rowniez to, ze w tym roku mieli mozliwosc 
wyjazdu z dziecmi do Trojmiasta. Oprocz wypoczynku i zwiedzania, byla to okazja 
do rozmow rodzicow ze sob<t, z Paniq Dyrektor GMOPS-u i Paniq Kierownik WTZ-ow oraz 
do wymiany doswiadczen. To dla nich bardzo wazne. Wrocili z wyjazdu nie tylko z pi«knymi 

przezyciami, ale true z nowymi silami, z nowq energi<t, tak bardzo potrzebnymi im w zyciu 
codziennym. Majq nadziej«, ze Warsztaty b«dq si« dalej rozwijac i kiedys powstanie tam 
wymarzone boisko. Podkreslila, ze majq Szcz«scie, ze mieszkajq w grninie, ktora tak troszczy 
si« 0 osoby niepelnosprawne . Zyczyla Radnym i Panu Burrnistrzowi owocnych obrad oraz 
wielu sukcesow w zyciu codziennym 

Goscie Wf«czyli Radnym i Burrnistrzowi bursztynowe drzewka Szcz«scia, ktore przywiezli 
z Gdailska. 

Pani Kierownik WTZ wr,<czyla Panu Burrnistrzowi puchar, ktorym ekipa z Wojslawic zostala 

uhonorowana podczas Mini Olimpiady zorganizowanej jak co roku w Kozieglowach 
i podzi«kowala za udzielane wsparcie. 

Przewodniczqca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk podkreslila, ze jezeli chodzi 0 wsparcie 

i pomoc ,Warsztaty w Wojslawicach Sq zawsze na pierwszym miejscu. Nikt nie zawahal 
si« zeby pomagac , Iqcznie z tym jak Pan Burrnistrz zabiegal 0 przej«cie Warsztatow 

do prowadzenia przez Gmin« . Od poczqtku wiedziala, ze Warsztaty Terapii Zaj«ciowej pod 
nadzorem Burmistrza b«dq dzialaly jak najlepiej. Zyczyla uczestnikom Warsztatow i ich 
rodzicom duzo zdrowia oraz wspanialych i radosnych wakacji. 

Burrnistrz Pan Jacek SI«czka podkreslil, ze samorzqd Gminy i Miasta Kozieglowy zawsze jest 
otwarty na wszystkie przedsi«wzi«cia , zwlaszcza dla osob niepelnosprawnych. 
Wypowiedziane dzis Zyczenie boiska sportowego byloby dopelnieniem infrastruktury 
Warsztatow i elementem terapii . Mysli , ze b«dq prowadzone dzialania w kierunku 

poszukiwania zewn«trznych zrodel finansowania , by mozna bylo boisko wykonac. 
Podzi«kowal rodzicom za zaufanie i przekazanie dzieci do Warsztatow Terapii Zaj«ciowej, 
oraz zlozyl zyczenia uczestnikom Warsztatow i ich rodzicom. 

Przewodniczqca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk zarzqdzila 5 minutowq przerw« 
w obradach. 
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Ad. pkt 3 

Po przerwie Przewodnicz<tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, 
ze protok6l Z poprzedniej sesji wywieszony byl na tablicy ogJoszeiJ. i byl do wgl<tdu 
w Biurze Rady , kazdy mial mozliwosc zapoznania si« z nimi. W rcgulaminowym terminie 
nie wplyn«ly zadne poprawki b<tdz uzupehlienia do protokolu. ZaproponowaJa wi«c 
przyst<tPienie do glosowania nad przyj«ciem protokolu. 
Protok61 z poprzedniej sesji, kt6ra odbyla si« w dniu 25 kwietnia 2019 roku zostal przyj«ty 

15 glosami "za" (jednoglosnie) 
Raport z przeprowadzonego glosowania stanowi zal<tcznik ill J 7 do protokolu. 

Ad. pkt 4 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisj« Uchwal 
i Wniosk6w w skladzie: 

1. Pan Leonard Jagoda 
2. Pan Wojciech Chrapek 
3. Pan Tomasz Lebiocki 

Raport z przeprowadzonego glosowania stanowi zal<tcznik nr 18 do protokolu. 

Ad. pkt 5 

Pan Wojciech Chrapek przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie 
2019 r. ze zmianami podj«tyrni w dniu dzisiejszym ( projekt uchwaly z 27 czerwca 2019 r. 

stanowi zal<tcznik nr 19 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala 83IIXl2019 w sprawie zmian w budzecie 2019 roku zostala przyj«ta J 5 glosami 

"za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 6 

Pan Tomasz Lebiocki przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozie Finansowej ( projekt uchwaly z 27 czerwca 2019 r. stanowi zal<tcznik nr 20 do 
protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 841IX12019 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozie Finansowej zostala 

przyj«ta 15 glosami "za" (jednoglosnie) . 
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Ad.pkt7 

Pan Leonard Jagoda przedstawil projekt uchwaly w sprawie ustalenia wysokosci 
ekwiwalentu pieniC(znego dla czlollk6w Ochotniczych Strazy Pozamych z terenu Gminy 

i Miasta Kozieglowy za udzial w dzialaniach ratowniczych i szkoleniach pozamiczych 
(zal'lcznik nr 21 do protokolu). 
Radlli nie wl10sili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala N r 851IX12019 w sprawie ustalenia wysokosci ekwiwalentu pieniC(znego dla 

czlonk6w Ochotniczych Strazy Pozarnych z terenu Gminy i Miasta Kozieglowy za udzial 

w dzialaniach ratowniczych i szkoleniach pozarniczych zostala przyjC(ta IS glosami "za" 
(jednoglosnie ). 

Ad.pkt8 

Pan Tomasz Lebiocld przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly 
Nr 7/W208 z dnia 29 listopada 2018 r. w sprawie ustalenia wysokosci diet dla soltys6w oraz 

Przewodnicz'lcego Samorz'ldu Miasta Kozieglowy i Przewodnicz'lcych samorz'ld6w dzielnic 
Miasta Kozieglowy ( zal'lcznik nr 22 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 8611x/2019 w sprawie zmiany Uchwaly Nr 7/111208 z dnia 29listopada 2018 r. 

w sprawie ustalenia wysokosci diet dla sohys6w oraz Przewodnicz'lcego Samorz'ldu 
Miasta Kozieglowy i Przewodnicz'lcych samorz'ld6w dzielnic Miasta Kozieglowy zostala 

przyjC(ta 1 S glosami "za" Gednoglosnie). 

Ad.pkt9 

Pan Wojciech Chrapek przedstawil projekt uchwaly w sprawle obywatelskiej 

inicjatywy uchwalodawczej ( za1'lcznik nr 23 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 8711x/2019 w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwalodawczej zostala 

przyjC(ta IS glosami "za" Gednoglosnie). 

Ad. pkt 10 

Na wst«pie Pani PrzewodnicZ<\.ca Rady poinformowala, ze Radni z Koziegl6w 
pozytywnie wyrazili si~ na temat sprzedazy nieruchomosci w Kozieglowach. 
Pan Leonard Jagoda przedstawil projekt uchwaly w sprawle sprzedaZy nieruchomosci 
w Kozieglowach ( za1'lcznik nr 24 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 8811x/2019 w sprawie sprzedazy nieruchomosci w Kozieglowach zostala 
przyj\!ta IS glosami "za" Gednoglosnie). 
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Ad. pkt 11 

Pan Tomasz Lebiocki przedstawil projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody 
na przedluzenie umowy najmu w Myslowie ( zal~cznik ill 25 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektll llchwaly . 

Ucbwala Nr 89IIXl2019 w sprawie wyrazenia zgody na przedluzenie umowy najmu zostala 
przyj \eta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 12 

Pan Leonard Jagoda przedstawil projekt uchwaly w sprawie nabycia udzial6w 
w prawie wlasnosci nieruchomosci w Kozieglowach (zal~cznik ill 26 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Ucbwala Nr 90lIXl2019 w sprawie nabycia udzial6w w prawie wlasnosci nieruchomosci 

zostala przyj\eta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 13 

Pan Wojciech Chrapek przedstawil projekt uchwaly w sprawie powolania Zespolu 
opiniuj~cego kandydat6w na lawnik6w na kadencj« 2020-2023 ( zal~cznik ill 27 

do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Ucbwala Nr 91IIXl2019 w sprawie powolania Zespolu oplruuJ~cego kandydatow 

na lawnik6w na kadencj\e 2020·2023 zostala przyj\eta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 14 

Pan Tomasz Lebiocki przedstawil projekt uchwaly w sprawie przyj\ecia Strategii 
Rozwi~zywania Problem6w Spolecznych Gminy Kozieglowy na lata 2019-2025 ( zal~cznik 
ill 28 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Ucbwala Nr 92IIXl2019 w sprawie przyj\ecia Strategii Rozwiqzywania Problemow 
Spolecznych Gminy Kozieglowy na lata 2019-2025 zostala przyj«ta 15 glosarni "za" 
(jednoglosnie ). 

Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinfom10wala, ze kolejnym punktem 
obrad jest Raport 0 stanie Gminy i Miasta Kozieglowy za 2018 r. , ktory stanowi bardzo 
obszemy material. Poinforrnowala tez, ze kolejne punkty realizowane b\ed~ w obecnosci 14 

radnych , poniewaz Pani Rada ma sluzbowy wyjazd i nie moze uczestniczyc w dalszej cz«sci 

sesji. Nast\epnie zarz~dzila 5 minutow~przerw« w obradach. 
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Ad. pkt 15 

Po przerwie Przewodnicz<tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk udzielila glosu Panu 
Burmistrzowi celern przedstawienia Raportu 0 stanie Grniny i Miasta Kozieglowy 
za 2018 rok. 
I) 

Pan Bllrmistrz poinformowal, ze zrnieniona ustawa 0 samorz<tdzie gminnyrn wprowadzila 
nowy dokurnent, kt6ry rnusi bye sporz<tdzany co rokll i przedstawiany Radzie Grniny, tj. 
Raport 0 stanie Grniny. Raport sporz<tdzony zostal na podstawie wielu dokllment6w, 
obejmuje podsurnowanie dzialalnosci , w szczeg61nosci realizacj~ wielu program6w i strategii 

a takZe uchwal Rady za rok llbiegly. Pierwotny Raport zawieral ponad 200 stron, ale 
dokonano analizy najwaZniejszych obszar6w dzialalnosci i powstal dokllrnent, kt6ry 
w spos6b syntetyczny daje mozliwose zapoznania si~ ze stanem Gminy i Miasta Kozieglowy. 
Raport podzielony jest na 17 rozdzial6w , kt6re orn6wil ( przedstawiony RapOit 0 stanie 
Grniny i Miasta Kozieglowy za 2018 rok stanowi zal<tcznik nr 29 do protokolu). 
Pan Burm.istrz poinformowal, ze Raport zostal lltworzony przez pracownik6w Urz~du Gminy 
i Miasta Kozieglowy oraz pracownik6w jednostek podleglych na podstawie posiadanych 

dokument6w i stanowi podsumowanie calorocznej pracy Urz~dll Grniny i Miasta 
Kozieglowy oraz jednostek podleglych. Podzi~kowal wszystkirn, kt6rzy tworzyli Raport. 
Wyrazil nadziej~ , ze wszyscy zapoznali si~ z danymi zawartyrni w Raporcie, kt6ry zostanie 
poddany publicznej debacie. Podkreslil, ze w 2018 roku rnielisrny rnozliwose realizacji 
projekt6w, program6w i wsp6lnych oczekiwan. Raport, kt6ry zostanie poddany publicznej 
debacie stanowi sentencj~ i podsurnowanie calorocznej pracy Urz~du Gminy i Miasta 

Kozieglowy oraz jednostek podleglych. 
2) 
Przewodnicz<tca Rady otworzyla publiczn<t debat~ nad Raportern. 
W debacie zabierali glos: 
- Radny Pan Antoni Bielecki stwierdzil, ze w Raporcie s<t stwierdzenia bardzo og61ne, 
nie zawieraj<tce plan6w dzialan , poczynaj<tc od plan6w zagospodarowania przestrzennego. 
Nie rna wizji rozwoju gospodarczego - wyznaczonych teren6w pod uslugi, by przyczynie si~ 
do rozwoju inwestycji, by Grnina miala dochody. Ponadto jest stwierdzenie 0 jasnyrn ukladzie 
kornunikacyjnym, jest to bardzo og61ne. Zapytal czy jest szansa by przyst<tric w roku 
biez<tcyrn do rozm6w , by uszczeg610wie te og6lne stwierdzenia, na czyrn rna polegac ten 

uk/ad komunikacyjny; 
· Radny Pan Leonard Jagoda podkreslil, ze rnamy opracowany plan rozwoju strategicznego 
i dobrze byloby, aby raporty odnosily si~ do tego dokumentu . uwypuklie co w danyrn roku 
udalo si~ wykonac, uslyszee przekaz, ze idziemy wczeSniej wytyczon<t drog<t; 
· Radny Pan Michal Kubalski zwr6cil uwag~, ze Strategia byla opracowana w 2014 r. na lata 
2014 ·2020 i warto podj<te dzialania w kierunku stworzenia nowej strategii na lata 2020· 
2025 i przedstawie mieszkancorn jasn<t wizj~ - co Rada planuje w najblizszej przyszlosci; 

· Pan Leonard Jagoda stwierdzil, ze strategia jest kosztowna, ale rnozna przynajrnniej 
wykonae ewaluacj~ strategii; 
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- Pani Joanna Kolodziejczyk podkreSlila, ze przynajmniej powinny bye zalozenia co chcemy 
w kazdym roku wykonae. Na koniec roku kalendarzowego lub w nast«pnym polroczu 
przeanalizowae co udalo nam si« wykonae , a czego nie bylismy w stanie wykonae 
i wyjasnie dlaczego; 

- Burmistrz Pan Jacek Sl«czka podzi«kowal za zgloszone spostrzezenia i uwagi. Raport jest 
dokumentem podsumowujSecym stan Gminy i Miasta Koziegtowy, natomiast plany miejscowe 
zagospodarowania przestrzennego funkcjonujSe i dane dotyczSece planow musialyby bye 
wydrukowane na setkach stron. Na dzien dzisiejszy jest bardzo czytelny proces uwal'unkowait 
przestrzennych Gminy i Miasta Kozieglowy. Plany dotyczSe wszystkich miejscowosci 

z wyjSetkiem Kozieglow i cz\!sci miejscowosci Kozieglowki. lesteSmy w trakcie opracowania 
Studium uwarunkowan. Podkreslil, ze mozna miee wizj\! spoleczno-gospodarcz'l, ale nalezy 
dokonae weryfikacji stanu obecnego. OdnoszSec si\! do spostrzezenia Radnego Pana 
Kubalskiego stwierdzil, ze bye moze nalezy wypracowac nowe kierunki dzialalnosci, ale 
Raport jest konkretny i przypisany do danego roku. Jest podsumowaniem zarowno zadan pro
rozwojowych jak i zadan bieZltcych w kaZdej dziedzinie dzialalnosci Gminy. Na pewno 
pracownicy Urz\!du GiM i osoby wspolodpowiedzialne za przygotowanie Raportu b\!dSe si(( 
starali, by wspomniane informacje dotyczSece wykonania zalozeit w Raporcie byly. Co do 

WIZJI rozwoju przyj\!ta jest Strategia Rozwoju Gminy i Miasta Kozieglowy okreslajSeca 
priorytety. Na pewno w Raporcie nie moze bye oddzielnego dzialu dotyczSecego ukladu 
komunikacyjnego, ewentualnie zadania w tym zakresie mozna umiescic w Strategii. 

Stralegia Rozwoju Gminy i Miasta Kozieglowy jest do wglSedu w Urz\!dzie GiM . Firma, 
ktora wspoltworzyla ten dokument mocno opisala slabe i mocne strony GiM w kaZdym 
obszarze dzialalnosci i wskazala kierunki w kaZdym obszarze dzialalnosci; 
- Radny Pan Michal KubaJski podkreSlil, ze Strategia byla przyj\!ta w 2014 roku i konczy si\! 

w przyszlym roku , nalezy wi«c zweryfikowac jSe i zasygnalizowae mieszkaitcom kierunki , 
do ktorych Rada zmierza; 
- Pan Burmistrz podkreslil, ze Strategia okreSla kierunki rozwoju , a Raport podsumowuje 
dzialania w danym roku. 

Na tym debat\! nad Raportem zakonczono. 
3) 

Pan Wojciech Chrapek przedstawil projekt uchwaly w sprawie udzielenia wotum zaufania 
dla Burmistrza Gminy i Miasta Kozieglowy (zalSecznik nr 30 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 93/Ix/2019 w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza Gminy 
i Miasta Kozieglowy zostala przyj\!ta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Pan Burmistrz podzi\!kowal zajednomyslne podj\!cie uchwaly. Zapewnil, ze dolozy wszelkich 
staran, by Gmina i Miasto Kozieglowy w kazdym obszarze rozwijala si\! jak najlepiej. 
Wspomniane mocne i slabe strony sSe w kazdej jednostce. Wyrazil nadziej\!, ze nie tylko 
Raport, aJe i zadania na nasze mozliwosci realizowane sSe prawidlowo i sSe akceptowalne. 
Podzi\!kowal za poparcie dzialait wyraZone w glosowaniu nad wotum zaufania. Wyrazil 
nadziej\! , ze w kolejnych latach b«dziemy wszyscy wspoluczestniczyli w pracach nad 
Raportem. 
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Ad. pkt 16 

Przewodniczltca Rady Pani Joanna Kotodziejczyk udzielila glosu Burmistrzowi 
Gminy i Miasta Kozieglowy, celem przedstawienia sprawozdania z wykonania budzetu 
za 2018 rok. 
I) 

Na wstl(pie Burmistrz Pan Jacek SII(czka poinfonnowal, ze znowelizowana ustawa 
o samorzltdzie gminnym dzieli podsumowanie roku na dwa obszary: udzielenie wotum 
zaufania jak r6wniez absolutorium. Sprawozdanie z wykonania budzetu jest dokumentem 
bardzo obszemym , odzwierciedla faktyczne, rzeczywiste i mocne elementy dzialania 
we wszystkich obszarach zycia Gminy i Miasta Kozieglowy. Zgodnie z ustawlt 0 samorzltdzie 
gminnym i ustawlt 0 finansach publicznych sprawozdanie zostalo przed!ozone Radzie Gminy 
i Miasta Kozieglowy oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej . PodkreSlil, ze racjonalnosc 
i merytorycznosc zawsze byla domenlt w wydatkowaniu srodk6w publicznych. Budzet na 
2018 rok uchwalony zostal w dniu 28 grudnia 2017 r. Uchwallt Nr 2661XXXVIII/20 17 Rady 
Gminy i Miasta Kozieglowy. 
Pierwotnie zakladano: 
dochody w kwocie ·62.760.984,00 zl, w tym: 

- dochody biezltce 55.082.2 16,92 zl, 
- dochody majlttkowe 7.678.767,08 zl. 

wydatki w kwocie- 65 .569.654,00 zl , w tym: 
- wydatki biezltce 51.933.853,42 zl, 
- wydatki majlttkowe 13.635.800,58 zl. 
Deficyt budzetu uchwalono w wysokosci 2.808 .670,00 zl, na pokrycie kt6rego planowany byl 
kredyt bankowy. 
Ustalono przychody i rozchody budzetu: 
- przychody w kwocie 5.269.766,00 zl 
- rozchody budzetu 2.461.096,00 zl 
W okresie od 1.0 I. do 31.12.2018 r. dokonano dziesil(ciu zmian w budzecie uchwalami Rady 
GiM Kozieglowy oraz cztemastu zmian zarzltdzeniami Bunnistrza. Zmiany te slt opisane 
bardzo szczeg610wo w poszczeg61nych dzialach sprawozdania. 
Wykonanie dochod6w i wydatk6w przedstawia sil( nastl(pujltCo: 
- dochody zostaly wykonane w wysokosci 74.832.850,43 zl co stanowi 97,56 % planu 
rocznego, w tym: 58.941.082,9 Izl (101,46%) to dochody biezltce oraz 15.891.767,52 zl 
( 85,40%) to dochody majlttkowe ; 
- wydatki zostaly poniesione w kwocie 80.709.422,92 zl, i stanowilt 93,38% wydatk6w 
planowanych, w tym: wydatki bieZltce 52.227.877,70 zl ( 94,94% planu) oraz wydatki 
majlttkowe 28.481.545,22 zl ( 90,64%) . 
Deficyt budzetu 2018 roku wynosi 5.876.572,49 zl, a planowany bylw kwocie 9.730.551,88 zl. 

Rozchody budzetu 2018 roku wynosily 2.560.822,08 zl . Rozchody dotyczlt splat rat 
kredyt6w i pozyczki zgodnie z planem i zawartymi umowami, oraz udzielonych pozyczek 
dla stowarzyszen. 
Przychody budzetu 2018 roku wynosily 12.279.458,88 zl. 
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Zadluzenie na dzien 31.12.2018 r. wynosi 14.052.121 ,08 zl ( okolo 18% wskaznika 
zadluzenia). 

Nastcrpnie Pan Burmistrz przedstawil najwamiejsze inwestycje prowadzone w 2018 roku 

wymienione w sprawozdaniu stanowi<1.cym zal<1.cznik nr 31 do protokolu. 
Po prezentacj i sprawozdania z wykonania budzetu 2018 roku Pan Burmistrz podkreSlil, 
ze zawsze podejmowane byly starania , by dochody i wydatki byly na zrownowazonym 

poziornie, jestesmy liderem w pozyskiwaniu srodkow finansowych z zewncrtrznych zrodel 
finansowania. 

Podzi~kowal Radnym za wspolprac~ w realizacji budzetu w 2018 roku i dokonywane na 
biez<1.co zmiany w budzecie pozwalaj<1.ce na realizacj~ wielu zadail. Podzicrkowal Pani 

Skarbnik i calemu zespolowi finansowo-ksi~gowemu, Panu Sekretarzowi, Sohysom , 
pracownikom Urzcrdu Gminy i Miasta i jednostek organizacyjnych oraz wszystkim, ktorzy 
przyczynili sicr do realizacji budzetu minionego roku. 
2) 
WiceprzewodnicZ<'\.cy Rady Pan Damian Cesarz Uchwalcr Nr 4200NV67/2019 z dnia 10 
kwietnia 2019 r. VI Skladu Orzekaj<1.cego Regionalnej lzby Obrachunkowej w Katowicach , 
zawieraj<1.c<\. pozytywn<\. opinicr 0 przedlozonyrn przez Burrnistrza sprawozdaniu z wykonania 
budzetu za 2018 rok wraz z informacj<\. 0 stanie mienia komunalnego ( opinia stanowi 

zal<\.cznik nr 32 do protokolu). 
3) 

Przewodnicz<\.cy Komisji Rewizyjnej Pan Marcin Bcrdkowski odczytal Uchwal~ Nr 1/2019 

Komisji Rewizyjnej Rady Grniny i Miasta Kozieglowy z dnia 04 czerwca 2019 r. , 

zawieraj<\.c<\. pozytywn<\. opinicr 0 wykonaniu budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy za 2018 rok 
oraz wniosek w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi ( zal<\.cznik nr 33do protokolu) 

4) 
Wiceprzewodnicz<\.cy Rady Pan Damian Cesarz odczytal Uchwalcr Nr 4200NVI22/2019 

VI skladu Orzekaj<\.cego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach z dnia 12 czerwca 
2019 r. zawieraj<\.c<\. pozytywn<\. opini~ 0 wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 
Burmistrzowi Gminy i Miasta Kozieglowy absolutorium za 2018 rok ( zal<\.cznik nr 34 do 

protokolu). 
5) 

Przewodnicz<\.cy Komisji Gospodarki i Polityki Finansowej Pan Andrzej Szostak przedstawil 
pozytywn<\. opinicr komisji stalych Rady 0 sprawozdaniu z wykonania budzetu 
i wniosku w sprawie absolutorium ( zal<\.cznik nr 35 do protokoiu). 

6) 
Przewodnicz<\.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk otworzyla dyskusj~ nad przedstawionymi 
materialami . 

Radni rue zabierali glosu w dyskusji. 

Przewodnicz<\.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk podkreslila, ze z informacji, ktor<\. 

przedstawil Pan Burmistrz moma wywnioskowac, ze byl to wyj<\.tkowy rok, srodkow 
zewn~trznych bylo bardzo duzo. lyczyla Panu Burmistrzowi, Radzie Gminy i Miasta oraz 
wszystkim mieszkailcom, by rok biez<1.cy byl podobny. Mysli , ze w roku biei<\.cym rowniei 



12 

uda si« pozyskac srodki zewn«trzne, choc dwa projekty dla mieszkanc6w realizowane 

z Gmin<t Siewierz ( salary, fotowoltaika) na dzien dzisiejszy nie uzyskaly dofinansowania. 
Na 140 zlozonych wniosk6w bylismy na 2 miejscu do dofinansowania, ale zabraklo srodk6w 

finansowych. Zlozony jest protest. Poinforrnowala, ze czekaj<t nas kolejne wydatki biez<tce 
zwi<tzane z zabezpieczeniem Oswiaty. Od 1.09.br. s<t podwyzki dla nauczycieli, kt6re 
prawdopodobnie spadn<t na samorz<tdy i b«dziemy musieli je wyplacic, a jest to kwota okolo 
p61 milina zl. ( 9,6% plus dodatki). Juz w chwili obecnej brakuje okolo I min zl do wyplat, 

a ci~le s<t wnioski a otwieranie nowych oddzial6w szkolnych lub przedszkolnych np. dla 
dw6ch os6b. Apelowala, do radnych i rodzic6w, by wsp61nie pochylic si« nad tegorocznym 
budzetem, poniewaz tegoroczny budzet nie zapowiada si« tak dobrze jak ubiegloroczny. 
Pan Wojciech Chrapek nadmienil, ze bardzo waznym jest, aby ceny rob6t tak nie wzrastaly, 
jak ma to miejsce obecnie. 
Pani Przewodnicz<tca podkreSlila, ze jest to czynnik ad nas niezalezny. Po wygranych 
konkursach przeprowadza si« przetargi i okazuje si«, ze nalezy dolozyc 20-30% wartosci 
zadania. 

Pan Leonard Jagoda poinformowal, ze wsp61autorem projektu kilku gmin, kt6ry wygral 
w wojew6dztwie sl<tskim jest Pana Radny Wojciech Chrapek, a wi«c w tej Radzie jest duzy 
potencjal. 
Pani Przewodnicz<tca nadmienila, ze s<tdzilismy ze jezeli wykonamy projekt z inn<t gmin!\, 
to wniosek b«dzie mial wi«ksze szanse. Jednak inne Gminy przyst<tPily do wniosku 
w wi«kszej liczbie i uzyskaly akceptacj«. Na dzien dzisiejszy nie ma informacji czy projekt 
jeszcze rna szanse, a jesli nie , to nie b«dzie realizacji projektu na salary, fotowoltaik« 
i wymian« piec6w. Nast«pnie poprosila a odczytanie projektu uchwaly. 

Pan Tomasz Lebiocki przedstawil projekt uchwaly w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego za 2018 r.( zal<tcznik ill 36 do protokolu) . 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly. W glosowaniu udzial bralo 14 radnych. 

Uchwala Nr 94fIX12019 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy 
i Miasta Kozieglowy za 2018 rok zostala przyj«ta IS glosarni "za" - jednoglosnie. 
8) 
Pan Leonard Jagoda przedstawil projekt uchwaly w sprawie udzielenia Burrnistrzowi Gminy 
i Miasta Kozieglowy absolutorium z tytulu wykonania budzetu za 2018 rok (zal<tcznik nr 37 
do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly. W glosowaniu udzial bralo 14 radnych. 

Uchwala Nr 95IIXf2019 w sprawie udzielenia Burrnistrzowi Gminy i Miasta Kozieglowy 
absolutorium z tytulu wykonania budzetu za 2018 rok zostala przyj«tal4 glosami "za"
jednoglosnie. 

PrzewodnicZ<tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk pogratulowala Panu Burrnistrzowi 
jednoglosnego uzyskania absolutorium. 
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Pan Burmistrz podkreSlil, ze jest to nasze wsp61ne dzialanie . Podzit;kowal Radnym 
i samorz'l.dowi , ze reaguj'l. na czasami nadzwyczajne potrzeby, kt6re wynikaj'l. z naszej 
pracy, ale r6wniez pojawiaj'l.cych sit; zewnt;trznych :h6del finansowania. Czasami zmian 

w budzecie musielismy dokonywac bardzo szybko. Jak w dniu dzisiejszym m6wiono , jest 
to wypadkowa wielu dzialan. Na CZt;SC mamy realny wplyw, a na CZt;SC mozemy jedynie 
ponarzekac. Zapewnil, ze jezeli bt;dziemy realizowac zadania Gminy z przekonaniem, 
ze dzialamy dla wsp61noty z poszczeg6lnych miejscowosci, ale zarazem i dla Gminy i Miasta 

Kozieglowy, realizuj'l.c zadania Gminy, jednostek podleglych, ale i dzialania inwestycyjne, 
wszyscy bt;dziemy miec satysfakcjt; . Czeka nas wiele powaznych wyzwail, nie tylko 
w ramach obecnego budzetu, ale i latach kolejnych. Wiele temat6w nie napawa nas zbyt 
optymistycznie. Wyrazi! nadziejt;, ze czekaj'l.ce nas wyzwania bt;d'l. sposobem na poprawt; 
warunk6w zycia mieszkailc6w Gminy i Miasta Kozieglowy w kazdym obszarze. 
Podzit;kowal za udzielone mu zaufanie. PodkreSlil, ze jest to takze wyraz zaufania dla 

pracownik6w Urzt;du, kt6rzy z zaangazowaniem pracowali nad realizacj'l. budzetu. 
Podzi«kowa! r6wniez podmiotom, kt6re pomagaly w realizacji budzetu. 

Ad. pkt 17 

PrzewodnicZ'l.ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk udzielila glosu Panu Burmistrzowi, 

celem przedstawienia informacji 0 dzialalnosci w okresie miC(dzysesyjnym. 

Na wstC(pie Pan Burmistrz podkreslil, ze w trybie zdecydowanyrn w pewnych obszarach 
bC(dzierny rnusieli podejmowac wyzwania i konkretne rozwi!jZania. Mozerny sit; spierac, 
ale nalezy wypracowac kierunki rozwoju w celu poprawy zycia rnieszkanc6w. Caly czas rna 

na uwadze wrysowanie obwodnicy w uldadzie komunikacyjnym Grniny i Miasta. Czerwiec 
to r6wniez miesi'l.c zakonczenia roku szkolnego, ale i r6wniez dokonywania pewnych 
podsumowan - to arkusze organizacyjne, zmiany systemowe, problemy demograficzne 
i funkcjonowanie obwod6w szkolnych. CzC(sc rodzic6w wybiera inne szkoly niz sugerowane 
przez organ prowadz'l.cy. Biez'l.ce tematy byly poruszane z dyrektorami szk61. Dzi«ki czt;sci 
srodowiska nauczycielskiego udalo sit; przeprowadzic egzaminy gimnazjalist6w, 
osmioklasist6w oraz maturc(. Przygotowujemy sit; do rozpoczC(cia roku szkolnego 2019/2020 . 
Komisja Rozwoju Spolecznego i radni powinni przyjrzec si~ wydatkom. Kazda decyzja 

zwi'l.zana z uruchornieniem oddzialu w szkole to wydatki w kwocie 130.000 zl rocznie przez 
8 lat, czasarni dla 3 lub 5 dzieci. Stanowisko Kuratorium • choc do konca niezrozumiale, jest 

takie , ze jezeli rodzic chce , to w obwodzie nawet dla jednego dziecka nalezy utworzyc 
oddzial. 

Nast«pnie Pan Burmistrz przedstawil informacj« 0 dzialalnosci w okresie miC(dzysesyjnym , 
tj. 
- w Wojew6dzkim Funduszu Ochrony Srodowiska w Katowicach otrzymalismy certyfikat 

" Zielonych Czek6w" i jest to pomoc dla 374 mieszkailc6w w zakupie piec6w grzewczych 
V generacji ; 
- pozegnano maturzyst6w Liceum Og6Inokszta/c'l.cego w Kozieglowach; 

- w Starostwie bylo spotkanie dotycz'l.ce komunikacji publicznej . Musimy dokonac oceny 
i przedstawic strategiC( rozwi'l.zail z tym temacie. Obecnie nie rna jui: dowozu do gimnazj6w, 
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a mieszkancy r6wniez korzystali z tej formy komunikacji. Wyrazi! nadziej~, ze wsp61nie 
z przewoznikami b~dzie mozna wypracowac rozwi<jZania; 

- odby!o si~ otwarcie sciezki rowerowej po remoncie w Post~pie i w niedlugim czasie 
oswietlone b~dzie rondo, a platnikiem za oswietlenie b~dzie Gmina; 
- w terenach wiejskich dofinansowywane S'l. drogi z Funduszu Ochrony Grunt6w Rolnych. 
B~dziemy wybierac drogi do dofinansowania w kolejnych latach; 
- ul. R~dzinska w Myslowie nie b~dzie remontowana ze wzgl~du na brak zgody jednego 

wlasciciela posesji , a poniesiono juz naklady na wykonanie dokumentacji. Chodzi!o 
o przekazanie gruntu 0 szer.l-1 ,2 m. wzdluz drogi; 

- odbyly si~ dwa zebrania wyborcze , koncz'l.ce wybory do jednostek pomocniczych Gminy. 
W Kozieglowach Przewodnicz'l.c'l. Zarz'l.du zostala wybrana Pani Elzbieta Golus, 
a w Rosocbaczu Pani Angelika Macbowska; 

- w sprawie otwarcia dodatkowego oddzialu przedszkolnego - Stara Huta lub Pinczyce 

wyjasnil, ze nie ma takiej liczby dzieci by byly dwa niezalezne oddzialy. Zdecydowano wi~c , 
by oddzial powstal w Starej Hucie i tam zapewniona b~dzie dobra opieka dla czwartego 
oddzialu w Starej Hucie; 

- prace na terenie placu Palacu Biskup6w zostaly porzucone przez Wykonawc,<, zlecono 
inwentaryzacj,< i ma nadziej~, ze uda si~ wybrac wykonawc,< i zadanie zakonczyc. Jutro 
odb«dzie si« spotkanie w sprawie udroznienia chodnika przy Palacu Biskup6w; 
- strazacy-ochotnicy z miejscowosci Koziegl6wki, Winowno i Mysl6w reprezentowali nasz'l. 
Gmin« w blizniaczyrn miescie na W~grzecb. Podzi«kowal za reprezentowanie Gminy 
i Miasta ; 
- w Subregionie P61nocnym bylo spotkanie na temat budowy sciezek rowerowych wsp61nie 
z innymi gminami, stworzenie sp6jnej koncepcji budowy sciezek rowerowych w obszarze 

swoich samorz'l.d6w ; 
- w Osrodku Pomocy Spolecznej na biez'l.cO realizowane S'l. zadania zwi'l.zane z realizacj'l. 
polityki spolecznej tj. Program 500+, swiadczenie dobry Start w wys. 300 zl na dziecko . 
Od I Jipca br. moma skladac wnioski przez Internet; 

- odbylo si« Walne Zebranie Partnerstwa P61nocnej Jury, na kt6rym nast'I.Pi1o podsumowanie 
dzialalnosci i program6w. Gminie i stowarzyszeniom udalo si~ wykonac nieco wi«cej 
w zakresie przestrzeni publicznej za wi~ksze srodki; 
- Gmina i Miasto byla wsp61patronem inicjatywy polityki senioralnej z naszego 
wojew6dztwa. Bylismy wymienieni jako samorz'l.d prowadz'l.cy poJityk~ senioraln'l. na 
bardzo dobrym poziomie; 
- odbylo spotkanie z przedstawicielami T AURON dotycz'l.ce wsp6lpracy, kt6ra do tej pory 

ukladala si~ bardzo r6znie . Przygotowywane s'l. kolejne projekty na budow~ i modernizacj~ 
oswietlenia ulicznego ; 

- bylo spotkanie w Gazowni Zabrze dotycz'l.ce rozbudowy sieci gazowej na terenie Gminy 
Kozieglowy. Jest szansa rozbudowy w miejscowosci Lgota G6ma i Gniazd6w. Natomiast 
miejscowosci Koziegl6wki i Cynk6w - poprzez wst«pne deklaracje. Takie dekJaracje s'l. 
dost«pne u Pani Violetty Solarczyk w Referacie Inwestycji, kt6ra posiada peln'l. wiedz« w tym 
temacie; 

- w zakresie dr6g gminnych podkreslil, ze staramy si« , by kaZdy projekt budowlany drogi byl 
przygotowany najpierw pod wzgl«dem geodezyjnym i wlasnosciowym , by nie bylo takiej 
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sytuacj i jak w Myslowie. Odbyly si~ przetargi na 2 drogi popowodziowe w Kozieglowach tj. 
ul. Kosciuszki i Bema. R6Znica pomi~dzy wartosci!t kosztorysow!t a ofertow!t jest duza. 
Srodki wystarcz!t na jedna drog~ , natomiast na drug!t drogl( wystosowano pismo 0 wsparcie. 
Projektowana b~dzie droga w Siedlcu Duzym ul. Sportowa i rna nadziej~, ze zostanie 
wykonana w ramach FOGR; 
- w zakresie drog powiatowych Starosta Powiatowy prosil 0 przekazanie, ze projekty ktore 
zglosilo Starostwo na dofinansowanie w ramach programu poprawy drog lokalnych tj. 
u!. Lipowa w miejscowosciach Gniazdow - Mzyki znajd!t dofinansowanie. W biez!tcym 
roku wspolpraca ze Starostwem obejmuje budow~ chodnikow w miejscowosci Cynkow 
i Siedlec Duzy; 
- w zakresie drog wojew6dzkich poinformowal, ze s!t dwie drogi do realizacji. Pierwsza 
to droga Post~p-Lgota Nadwarcie . Na nasz wniosek do ZDW i Urz~dll Marszalkowskiego 
w sprawie zmiany kolejnosci realizacji inwestycji jest odpowiedz, ze nalezy poczekac na 
podpisanie umowy i ostateczny wybor wykonawcy. Termin zakoilczenia zadania 
przewidywany jest na grudzieil 2022 roku. Druga droga to droga 789 0 ogromnym nat~zeniu 
ruchu , a jej stan jest tragiczny. Wystosowano pismo do Urz~du Marszalkowskiego 
i uzyskano informacj~, ze droga jest na 10 miejscu listy rezerwowej do dofinansowania 
PROW i nie rna innej mozliwosci realizacji ; 
- wystosowano pismo do Urz~du Marszalkowskiego i Zarz!tdu Drog Wojewodzkich 
o wskazanie lokalizacyjne obwodnicy Kozieglow w ramach tworzenia Studium 
uwarunkowan i uzyskalismy odpowiedz , ze nie widz!t koniecznosci wrysowywania 
obwodnicy w dokumentach planistycznych. Mamy niezbyt optymistyczny przyklad z Firm!t 
PERN planuj!tc!t ropoci<tg Boron6w - Trzebinia, ktora wycofala sil( z planowania 
przestrzennego, a ruroci<tg b~dzie zlokalizowany decyzj!t Wojewody. Wyrazil nadziej~, 

ze propozycje Gminy i Miasta Kozieglowy 0 uj~cie zadaiJ. w Strategii Wojew6dztwa 
SI!tskiego b~d!t uwzgll(dnione. Wystosowane bfl:dzie pismo 0 spotkanie z Zarz!tdem 
Wojewodztwa SI!tskiego. 
- droga DK -I jest w ostatniej fazie projektowania ( odcinek Siedlec Duzy - Kozieglowy) 
Zach~ca do zapoznania si« z dokumentem przebudowy drogi krajowej nr 1, ktory jest 
dostl(pny w Referacie Inwestycji w Urz~dzie Gminy i Miasta Kozieglowy. Poinformowal, ze 
skrzyzowanie " na g6rce " w Kozieglowach bl(dzie otwarte; 
- przyznano swiadczenia ramach wnioskow 0 zwrot akcyzy na paliwo dla rolnikow. Wydano 
223 decyzje( na kwote( 187.912 zl.; 
- wniosek Gminy Kozieglowy przygotowany wspolnie z Gmin!t Siewierz w sprawie budowy 
odnawialnych zr6del energii, nie uzyskal dofinansowania, chociaz znalazl sil( na 2 miejscu. 
Dofinansowanie uzyskal wniosek wsp61ny 6 Gmin, ktory byl na miejscu pierwszy i otrzymal 
cal!t pule( srodk6w finansowych . Wystosowano dwa pisma do Marszalka Wojew6dztwa 
SI!tskiego 0 zwie(kszenie puli srodk6w finansowych oraz dwa protesty dotycz!tce 
rozstrzygnie(c. Termin rozstrzygnil(cia protestow przedluzony jest do dnia 20.07.br.; 
- montowane s!t pierwsze instalacje fotowoltaiczne z wniosku obejmuj!tcego 71 instalacji. 
Wykonawca zapewnia , ze jest w stanie wykonac zadanie w ustalonym terminie; 
- nie rozstrzygnil(to przetargu na termomodemizacjl( budynku lIzytecznosci publicznej 
w Piilczycach, przygotowujemy sil( do termomodemizacji w Winownie. 
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Pan Burmistrz przedstawil nast~pnie informacj~ 0 czekajSecych nas w najblizszym czasie 
zadaniach do wykonania, tj. 
-budowa ul. Kosciuszki i Bema w Kozieglowach, 
- pomoc w zakupie samochodu pozamiczego dla jednostki OSP w Starej Hucie, 
- przetarg na zakup wyposazenie do Przedszkola w Starej Hucie, 
- plac przy Palacu Biskupow w Kozieglowach, ktorego realizacja podzielona jest na dwie 
cz~sci, 

- przebudowa drog gminnych ul. Podzarze i Jedyna w Pinczycach, 
- poprawa oswietlenia ulicznego - z projektu wylSeczono cz~se miejscowosci Siedlec Duzy. 
Pan Michal Kubalski zapytal czy na spotkaniu z FirmSe GazowniczSe byla mowa 0 rozbudowie 
gazoci~u w Rosochaczu. 
Pan Burmistrz wyjasnil, ze cz~sciowo sSe poskladane wnioski. 
Pan Leonard Jagoda zapytal czy wykorzystano wszystkie srodki negocjacj i w przypadku 
jednego mieszkanca, ktory zablokowal budow~ ul. R~dzinskiej. Proponowal, by w takich 
przypadkach kazdorazowo powolae zespol do negocjacji bysmy mieli pewnose, ze wszystkie 
mozliwosci zostaly wykorzystane. 
Pan Dariusz Stula poinformowal, ze w pierwszej wersji wszyscy wyrazili zgod~ na 
odstltPienie gruntu, a w fazie koncowej jedna osoba wycofala zgod~. 
Pan Burmistrz podkrdlil, ze propozycja Pana Jagody jest sluszna, taki zespol moze bye 
powolywany pod konkretne dzialanie. TakSe grup~ osob powolano w Kozieglowach. 

Ad. pkt 18 

PrzewodniczSeca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawila informacj~ 

o dzialaniach podejmowanych w okresie mi~dzysesyjnym. 
W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 25 kwietnia 2019 r. podejmowane dzialania to: 

przygotowanie porzSedku obrad biezSecej 
zwolanie wspolnego posiedzenia Komisji 
praca nad materialami sesyjnymi. 

Do Rady Gminy i Miasta wplyn~ly pisma: 
• w dniu 17 czerwca br. do Rady Gminy i Miasta wplync::la skarga mieszkanca 
Gniazdowa na dzialania Burmistrza w sprawie udroznienia rowow odwadniajSecych przy ul. 
Dzielnej w Gniazdowie. Skardze zostal nadany bieg i na kolejnej sesj i Rady GiM zostanie 
rozpatrzona. 

• w dniu 23 maja br. Pan Stanislaw Matyja , za posrednictwem Gminy i Miasta 
Kozieglowy zlozyl skarg~ do Wojewodzkiego SSedu Administracyjnego w Gliwicach na 
uchwalc:: Rady Gminy i Miasta nr 184IXXVlIl12013 w kwestii zaliczenia drogi do kategorii 
drog gminnych. 

W okresie mi~dzysesyjnym do wiadomosci Rady Gminy i Miasta wplync::ly pisma: 
pozytywna opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej 0 mozliwosci splaty pozyczki 

z Wojewodzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach 
w kwocie 1.056.000 zl na zadanie " Wymiana irodel ciepla w budynkach indywidualnych 
w ramach wdrazania Planu Gospodarki Niskoemisyjnej " 
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- pismo Zespolu Ekonomiczno-Administracyjnego Szk61 skierowane do Pana Burmistrza 
o zwic<kszenie planu finansowego 0 kwotc< 1.611.117 zl na wynagrodzenia osobowe 
w oswiacie. Szacowana kwota moze ulec zmianie w zwiClZku z trwajllcymi negocj acj ami 
co do podwyzek pensji nauczycielskich od I wrzesnia 2019 r. 

- pismo rodzic6w siedmiolatk6w z obwodu szkolnego w Koziegl6wkach 0 utworzenie 
klasy [ w szkole w Koziegl6wkach, 

- pismo rodziny z Lgoty G6mej 0 udzielenie wsparcia w zakresie wymiany zr6dla ciepla -

pieca na ekogroszek. W pismie wyjasniaj~cym sporz~dzonym przez Kierownika Referatu 
Inwestycji wnioskodawcy zostali poinformowania 0 mozliwosci skorzystania 
z dofinansowania, 

- pismo Radnej Pani Moniki Skrobarczyk 0 budowc< chodnik6w wzdluz ul. Warpie oraz 
ul. Koscielnej w Koziegl6wkach, 

- pismo Solectwa Koc1in 0 wybudowanie mini silowni, 
- pismo Solectwa Mzyki 0 przeznaczenie srodk6w finansowych w kwocie okolo 25.000 zl 
na pomalowanie dachu i czc<sciow'l. wymianc< rynien na budynku, w kt6rym miesci sic< 
swietlica srodowiskowa w Mzykach. Rynny przerdzewialy i nie spelniaj~ juz swojej roli , 

przez co sciany budynku niszczej~. Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk 
poinformowala, ze Pani Bozena Konopka przedstawiala wniosek na wsp61nym posiedzeniu 
Komisji i informowala, ze remont zmieSci sic< w kwocie 18.000 zl. Ustalono , ze Pani 
Dyrektor Osrodka Kultury rozpozna temat i poszuka fachowca, kt6ry oceni stan. 

Ad. pkt 19 

Radni nie zglaszali pisemnych wniosk6w i interpelacji. 
Pan Antoni Bielecki poinformowal, ze Pan Burmistrz zobowi'l.,Zal sic< do zorganizowania 
spotkania, by przedyskutowae temat skr6conej wersji obwodnicy. Poinformowal, ze zlozy 
pisemn~ interpelacjc< w tej sprawie. 
Pan Burmistrz wyjasnil, ze zwr6ci sic< z pismem do Zarz~du Wojew6dztwa SI~skiego 
dotycz~cym zorganizowania spotkania. 

Ad. pkt 20 

W wolnych wnioskach zabierali glos: 

- Pan Michal Kubalski, bior'l.c pod uwagc< to, ze na kazdej sesji podczas zmiany budzetu 
wprowadzane s~ srodki na straze, a takze maj~c pelny szacunek dla dzialalnosci jednostek 
OSP zglosil wniosek formalny do Pana Burmistrza jako Prezesa Miejsko -Gminnego OSP 
o utworzenie dlugofalowego planu zakupu i modemizacji sprzc<tu ratowniczo-gasniczego 
i takiego samego placu co do zakupu pojazd6w bojowych. 
Pan Burmistrz poinformowal, ze od kilku lat na zarz~dach dokonuj~ takiej analizy , 
ale jednostki OSP to samodzielne stowarzyszenia , kt6re samodzielnie podejmuj~ decyzje 
co do ewentualnych wniosk6w 0 modemizacje czy zakupy. Poniewaz korzystaj~ 

z dofinansowania z budzetu Gminy i Miasta powinien bye opracowany harmonogram i cykl 
dofinansowania. Podejmowana w dniu dzisiejszym decyzja 0 dofinansowaniu dotyczyla 
r6wniez dofinansowania ze srodk6w Ministerstwa Spraw Wewnc<trznych i Administracji oraz 
Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska . 
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Pan Michal Kubalski proponowal, by po sporzltdzeniu takiego planu zaprezentowae go na 
posiedzeniu wsp61nym Komisji Rady GiM. 
Pan Burmistrz poinformowal, ze w poprzedniej kadencji Przewodniczltca Komisji Spolecznej 
uczestniczyla w posiedzeniach zarzltd6w. Jest problem , by dla 21 jednostek OSP 
wypracowae model kolejnosci zakupu wyposazenia i sprz~tu, bo kazda jednostka na swoje 
potrzeby . Gdy taki dokument b~dzie opracowany Komisja Rozwoju Spolecznego powinna 
brae udzial w jego ostatecznym ksztalcie. 
Pani Przewodniczltca rady wyjasnila, ze wniosek Radnego Pana Kubalskiego dyskutowany 
byl we wtorek na wsp61nym posiedzeniu Komisji . Chcemy zaprosie Zarzltd M-G OSP , 
by om6wie koncepcj~ wsp6lpracy. To zarzltdy muszlt wybrae zadania i przedstawie 
propozycj~, a Rada do tego si~ ustosunkuje, bo Rada GiM glosuje nad przyznaniem srodk6w 
finansowych z budzetu. Powinny bye przedstawione propozycje zadan inwestycyjnych, 
remont6w , zakupu samochod6w i sprz~tu, by Rada znala skal~ potrzeb. Nadmienila, ze Stara 
Huta b~dzie miala zakupiony samoch6d bez wyposazenia , wi~c trzeba b~dzie przeznaczye 
kolejne srodki na wyposazenie samochodu, by samoch6d byl gotowy do akcji. 
Pan Andrzej Sz6stak nadmienil, ze jednostka OSP w Starej Hucie dotychczasowy samoch6d 
przekazuje jednostce w Mzykach, ale przekazuje samoch6d bez wyposazenia. 
Pani Przewodniczltca podkreslila, ze to Slt sprawy techniczne, kt6re powinny bye dograne 
mi~dzy zarzltdami OSP. 
Pan Leonard Jagoda poinformowal, ze z tego spotkania byl jeszcze wniosek, ze wydatki na 
sprz~t, to slt cz~scilt wi«kszego planu i moze by si~ posluzye zewn«trznymi silami 
i wypracowae dlugofalowy plan rozwoju dla naszych jednostek, gdzie te wydatki bylyby 
cz~scilt wi~kszego planu. 
Pani Przewodniczltca poinformowala, ze na posiedzeniu wsp6lnym byl wniosek, 
ze od nast~pnej sesji wszystkie zmiany w budzecie b~dlt dokladnie przedstawione ( skltd 
srodki, najaki cel , na czyj wniosek) . Kazdy Radny otrzyma wraz z zawiadomieniem 0 sesji 
w formie papierowej wszystkie wnioski dotyczltce zmian w budzecie. Podkreslila, ze Rada 
dokonuje zmian w budzecie , wi~c kazdy Radny powinien bye zorientowany nad czym 
glosuje. Takie ustalenia zapadly na wsp6lnym posiedzeniu Komisji , wi~c formalnie zglasza 
wniosek. 
Pan Antoni Bielecki zapytal czy zacz~ly si« rozmowy dotyczltce projektowanej kanalizacji 
w Kozieglowach. 
Pan Burmistrz wyjasnil, ze prowadzone slt dzialania w tym kierunku, wystosowane byly 
pisma, ustalane slt terminy spotkan z projektantem. 

Ad. pkt 21 

Wobec 
Kolodziejczyk 

wyczerpania porzltdku obrad Przewodniczltca 
zamkn«la obrady dziewilttej Sesji Rady Gminy 

Rady Pani Joanna 
i Miasta Kozieglowy, 

dzi~kujltc radnym oraz zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji. 
Na tym obrady dziewilttej Sesji zakonczono. 

Protok61 sporzltdz~h 

Urszula Dyja. 'IV 
Joan ' <---,I 


